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Komite OK ZKS Ljubljana-Šiška

Delavne komisije
Na sestanku aktiva komunistov, ki delu-

jejo pri uveljavljanju družbenoekonomskih
odnosov v stanovanjskem gospodarstvu v
občini Ljubljana-Šiška so razpravljali o ure-
sničevanju nalog, ki so opredeljene v akcij-
sketn programu za uresničevanje družbeno-
ekonomskih odnosov na področju stanovanj-
skega gospodarstva v Ljubljani. Razprava je
tekla predvsem o samoupravni organizirano-
sti, vključevanju in vplivu delavcev, občanov
in stanovalcev na stanovanjsko gospodarstvo
v občini in mestu, o stanovanjski izgradnji,
prenovi in odpravi barakarskih naselij ter
stanovanj šeste in sedme kategorije ter o go-
spodarjenju s stanovanjskimi hišami.

Na aktivu komunistov — pedagoških de-
lavcev je tekla beseda o aktualnostih na pod-
ročju vzgoje in izobraževanja ter o nalogah
zveze komunistov v naslednjem obdobju.

Vsi slušatelji, ki so uspešno opravili se-
minar za sprejem v ZK in slušatelji semi-
narja za novosprejete člane ZK — oba semi-
narja sta potekala v mesecih oktobru in no-
vembru — so se konec decembra zbrali na
zakl.iučnem razgovoru, na katerem je sode-
loval tudi izvršni sekretar OK ZKS za or-
ganiziranost in razvoj ZK in kadrovske za-
deve.

V preteklem obdobju so bile zelo delavne
tudi komisije, ki delujejo pri komiteju OK
ZKS Ljubljana-Šiška. Tako je kadrovska
komisija razpravljala o nalogah v zvezi s pri-
pravami na programsko volilno konferenco
in o tekočih kadrovskih zadevah, komisija za
naloge ZK v zvezi z našimi delavci v tujini
pa je ocenila aktivnost v naši občini v zvezi
z reševanjem nalog, ki zadevajo delavce na
začasnem delu v tujini, razpravljali pa so tudi
o nekaterih problemih samoorganiziranja ju-
goslovanskih delavcev na Svedskem in na-
logah ZK in drugih dejavnikov v zvezi s tem.

Na posebnem sestanku so se zbrali tudi
komunisti. ki delajo v SITKS Ljubljana-Ši-
ška, razpravljali pa so o realizaciji akcijskega
programa za hitrejše uresničevanje aktualnih
vprašanj sedanjega položaja in razvoja te-
lesne kulture v Ljubljani.


